

REFERAT FRA ÅRSMØTE I FEVÅG BÅTFORENING 28.11.2009.

Tilstede 29 medlemmer, inklusive 3 fra styret.

Sak 1.

Magne Berg ble valgt til **møteleder**.

John Tormod Selven ble valgt til **sekretær**.

Sak 2.

Innkalling og sakliste ble godkjent mot 1 stemme.

Sak 3.

Årsberetningen ble lest opp av båtforeningens leder og ble godkjent med kommentarer:

Under punkt 2, orientering om arealplan, ble båtforeningen oppfordret til et samarbeide med Fevåg Sjøsameie.

Under punkt 4 vedrørende medlemmer som ikke møtte til dugnad, orienterte leder om at det var sendt ut 20 giroer, at det kun er et medlem som ikke har betalt pr. dato.

Regnskapet ble lagt fram av båtforeningens kasserer og ble godkjent.

Regnskapet var revidert.

Det viste en beholdningsøkning på kr. 87.511,92.

Det ble kommentert at regnskapet ikke viste båtforeningens lager av diesel som hadde en beregnet salgsverdi på kr. 15.000,- samt at 1 båtplass ikke er solgt.

Sak 4.

10 forslag til vedtektsendringer.

A. Det ble vedtatt å gjøre vedtektene kjønnsnøytrale, at formann heretter angis som leder.

B. Det ble vedtatt at antall medlemmer i styret økes fra 3 til 5, at ny § 4-1 blir som foreslått. Med endring at styret er beslutningsdyktig med 3 medlemmer.

C. Det ble vedtatt § 5-7 endres som foreslått grunnet endringen i § 4-1.

D. Den foreslåtte endring i § 7-5 utløste debatt, men ble vedtatt enstemmig.

E. De foreslåtte endringer i § 9-14 og § 9-15 ble vedtatt.

F. Styrets forslag til endring i § 10-10 om utleie av båtplasser (korrigert trykkfeil: 10-9 omhandler strøm), utløste debatt og ved avstemmingen stemte 21 av de tilstedeværende 29 medlemmer imot forslaget. Det nye styret ble anbefalt å ta debatten til etterretning, og utrede temaet båtutleie videre.

G. Styrets forslag til endring av § 11-7 som følge av endringen i § 7-5, ble vedtatt.

H. Styrets forslag til ny § 12-1 ble vedtatt.

I. De endringer som styret har foreslått til ny § 14 utgår med referanse til sak 4 punkt F.

J. Styrets forslag til endring i § 15 - instruks for båtkategorier - ble vedtatt som foreslått.

Sak 5.

Valg.

Per Rosmo ble valgt til kasserer for 2 år.

John Tormod Selven og Sigurd Moen ble valgt til styremedlemmer for 2 år.

Tore Brodal og Terje Engan ble gjenvalgt som revisorer for 1 år.

Ansvarlige for vedlikehold med leder Rolf Rosmo, vaktmester Harald Bjørneberg, og webansvarlig Ulrik Johansen ble valgt som i forslaget fra valgkomiteen.

Ansvarlige for komite dag med leder Kristin Mauseth Vikland og for komite kveld med leder Tom Roger Olden ble valgt som i forslaget fra valgkomiteen.

Alle ble valgt ved akklamasjon.

Sak 6.

Vedlikehold.

Leder refererte til vedlikeholdsbudsjettet for 2009 – 2011 og informerte om at det var skiftet ut mye dårlig kjetting i utleggene og at et feste i sjø var flyttet, samt at kostnad til utskifting av landganger ble spart da Tore Brodal gjorde det mulig å utbedre de eksisterende.

Sammenkoblinger av utleggene må utbedres. Tore Brodal foreslo at dette kunne gjøres ved Fosen Mekaniske. Enighet om at innleid arbeidskraft blir nødvendig.

Lysstolper må skiftes ut – ved dieseltanken og ved første utlegg. Per Tony Larsen foreslo bruk av galvaniserte stolper og kabel.

Det ble tatt opp at klubbhuset har for lav innlagt strømkapasitet og at strømforbruket har økt.

Leder informerte om at det var utbedret en jordfeil i båthuset.

Økning i strømkapasitet kan tas ved ombygging av klubbhuset. Tore Brodal informerte om at det var mulig å få opptil 70% på rør, at galvanisering kommer i tillegg.

Vedlikeholdskomiteen tar denne jobben.

Budsjettet for vedlikehold i 2010 vedtatt som i vedlegg 2.

Sak 7.

Utbedring og ombygging av klubbhuset.

Det ble lagt fram skisse som viser planlagte endringer av klubbhuset. Forslag til kostnadsramme på 150.000,- ble vedtatt.

Sak 8.

Innkjøp av telt.

Det dårlige været under årets fiskefestival medførte mindre trivsel og redusert salg. Det ble derfor vedtatt at styret jobber videre med utredning av kjøp eller leie av telt innefor en kostnadsramme på 60.000,-.

Styret ble bedt om å vurdere nye og brukte telt, mulighet for utleie, hvilke ansvarsforhold som foreligger ved utleie samt lagringsalternativer.

Sak 9.

Leder orienterte om status i arbeidet med **utbygging av småbåthavna**, at Rissa kommune nå har en frist på å svare som er 01.12.09, at denne saken tar tid.

Sak 10.

Hyggekveldene.

Leder viste til at hyggekveldene er verdifulle som sosialt møtested og at de i tillegg gir et godt tilskudd til båtforeningens økonomi.

Sak 11.

Bruk av mail og webside.

Styret ønsker å sende ut for eksempel innkalling til årsmøter på mail til de som har mailadresse.

Det er derfor ønskelig at medlemmene sender sine mailadresser til sekretæren :

henning.johansen@orland-sparebank.no

Sak 12.

Eventuelt.

Leder informerte om brev som båtforeningen 29.07.09 sendte til grunneierne Jorun Larsen og Minda Larsen, se vedlegg 4 til årsmøtet, vedrørende deres planer om utbygging utenfor sin brygge. Terje Larsen informerte om at deres utbygging var i tråd med reguleringsplanen til Rissa kommune og at de ønsket båtplasser. Leder informerte om at saken er drøftet med grunneierne og at det vil bli forhandlet videre for å finne en felles løsning.

Referent:

John Tormod Selven